
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 13/01/2021

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Την κ. Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού

ΘΕΜΑ: «Ενίσχυση  των  νόμιμων  αθλητικών  πολιτιστικών  σωματείων  που
καλλιεργούν μαχητικές τέχνες και μαχητικά αθλήματα»

Κυρία Υπουργέ,

Στην αθλητική οικογένεια ανήκουν και Αθλητικά Πολιτιστικά Σωματεία, τα οποία, νόμιμα,
με αποφάσεις Πρωτοδικείων και Ειρηνοδικείων, καλλιεργούν μαχητικά αθλήματα, έχουν
Α.Φ.Μ. και κωδικό δραστηριότητας («ΚΑΔ»), έχουν συνάψει συμβάσεις προπονητών,
ενώ  κάνουν  και  φορολογικές  δηλώσεις.  Παρόλα  αυτά,  για  τα  ανωτέρω  δεν  έχει
προβλεφθεί  καμία  οικονομική  ενίσχυση  λόγω  της  περιόδου  του  γενικευμένου
κλεισίματος («lockdown»), εξ’ αιτίας της πανδημίας του κορωνοϊού. Αυτά τα σωματεία
παράγουν τεράστιο έργο στην αθλητική οικογένεια και αριθμούν χιλιάδες αθλούμενους.
Ως  εκ  τούτου  η  παράλειψη  της  λήψης  πρόνοιας  για  την  οικονομική  επιβίωσή τους
συνιστά μια άδικη μεταχείριση της Πολιτείας εις βάρος τους.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται η κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε  να  ενισχύσετε  με  λελογισμένες  επιδοτήσεις  τα  ανωτέρω  αθλητικά
πολιτιστικά  σωματεία,  που λειτουργούν νομιμότατα  με  αποφάσεις  Πρωτοδικείων  και
καλλιεργούν αθλήματα; 

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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